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lnteroelacia

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka, zwracam siq z proibq o przeanalizowanie mo2liwolci

przeprowadzenia remontu nawierzchni bitumicznej jezdni znaidujqcej sie na stopniu wodnym we

Wioclawku.

Mieszkaicy, kt6rzy zwr6cili sie do mnie z tym problemem podkreSlaiq, ie zt stan nawierzchni

tej ulicy stwarza powaine zagroienie dla bezpieczefistwa uiytkownikdw ruchu droSowego, a ponad

to stanowi wqtpliwq wizyt6wkg miasta na drodze wiazdowej.


